
 

 

 Generalforsamling i Lady Golf, Vejen Golfklub, Vigårdsvej 2, 6600 Vejen 

 

Fredag den 30.9 2022 kl. 18.30 

 

Tilstede: 37 Lady golf medlemmer. 

1. Valg af dirigent og stemmetællere –  
Som dirigent foreslår bestyrelsen Karen Vestergaard – bliver enstemmigt valg 
Som stemmetæller foreslår bestyrelsen Grethe Sørensen og Hanne Mortensen – De bliver 
enstemmigt valg. 
Karen Vestergaard oplyser at Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt i.h.t Lady golf´s 
vedtægter. 

2. Beretning om klubbens virksomhed i de forløbne år v/formanden 
Formand Inge Nielsen fortæller om året der er gået, og sender en stor TAK til vores 
sponsorer, hvor alle blev nævnt. Inge Nielsen havde lavet lidt statistik over uddeling af 
præmier og gennemgik alle sæsonens turneringer. Sluttede med en tak til alle Lady golf 
medhjælpere, bestyrelsen og alle medlemmer for en god sæson, med håbet om et gensyn 
næste år. Beretningen godkendes. 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab, herunder bestyrelsens forslag til anvendelse af evt. 
Overskud 
Kasserer Dorthe Kristensen fremlægger årets regnskab. Årets overskud på 4.793,66 kr 
overføres til næste år. Regnskabet godkendes. 

4. Fastlæggelse af medlemskontingent 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent dvs. 350 kr. for sæson 2023. Godkendes 

5. Forslag fra bestyrelsen: Ingen  
Ingen forslag. 

6. Forslag fra medlemmer:  
Ingen forslag 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
a) På valg som bestyrelsesmedlem er 

Lis Østergaard – modtager genvalg 
Lisbeth Larsen – modtager genvalg 
Genvalg af Lis Østergaard og Lisbeth Larsen 

b) På valg som suppleanter er 
Else Døssing – modtager genvalg 
Jytte Fryland – modtager genvalg 
Genvalg af Else Døssing og Jytte Fryland 

 Bestyrelsen består desuden af Inge Nielsen, Dorthe Kristensen og Jette Sørensen  

 

Valg af revisor og revisorsuppleant –  



 

 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Bente Ølholm som revisor og Grethe Sørensen som 
revisor suppleant. Begge bliver genvalgt. 

 
8. Eventuelt 

Karen Vestergaard opfordrer, som privat medlem af Vejen Golfklub, at så mange som 
muligt kommer til Vejen Golfklub´s Generalforsamling. Hvis revisions firmaet kan nå at få 
regnskabet færdigt er datoen den 23 november, men vær opmærksom på datoen ved 
indkaldelsen til General forsamlingen. 
 
Inga Gilling fortæller om piger der går på Akademibanen om tirsdagen og foreslår 
bestyrelsen tager kontakt med dem mhp. medlemskab i Lady Golf.  
Bente Ølholm foreslår, de bliver inviteret en  dag/aften. 
Der er også personer med kroniske sygdomme, der går på Akademibanen, som ligeledes 
skal have en invitation. Invitation kræver fuldt medlemskab i Vejen Golfklub. 
Jette Sørensen fortalte at der er planer om en fastholdelses procedure i Vejen Golfklub. 
De forskellige udvalg skal alle række ud for at få nye medlemmer. 
Konklusionen: Bestyrelsen har en opgave - hvordan får vi flere medlemmer i Lady Golf. 
 
Bestyrelsen bliver takket for deres store arbejde og årets udflugt blev fremhævet. 
 
 

 

 
Referent Else Døssing 


